

## 自營作業者或無一定雇主勞工生活補貼

Application date for Self-employed individuals or workers who do not have particular employers.

申請日期:110年6月7日起至7月5日止  
From June 7 to July 5, 110,

線上申請程序已簡化!!

The online application procedure has been simplified!!

「除了原先「健保卡卡號+戶口名簿戶號」登入模式,也可使用以下步驟進行資格查詢  
In addition to the original login mode of "NHI card + Household registry number", you can also use the following steps to inquire about eligibility.

1.請點 → <https://post.1955.gov.tw/query.html>

Please click → <https://post.1955.gov.tw/query.html>

2. 進入網頁後，輸入姓名、出生日期、身分證號，點查詢。

After entering the webpage, enter your name, date of birth, ID number, and click inquire

3.若您符合資格，但尚未登錄帳號。請輸入:給付方式、帳戶、地址、電話等，完成後點送出申請。

If you are eligible, but you have not logged in to your account. Please enter: payment method, account address, phone number, etc., and click to submit the application after completion.

4. 再次確認資料無誤後，會顯示「紓困給付申請完成」!

After reconfirming that the information is correct, it will display " application completed"!

※已登錄帳號者，無須再次登入。帳號登錄後3~5工作天會存入您的帳戶，並以簡訊通知。

\*The account will be deposited into your account within 3~5 working days after the account is logged in, and will be notified by SMS.